



## Medlemsbrev april 2026

Hej och välkommen till årets första infobrev för Sacorådsmedlemmar!

Här kommer vi att presentera vem som representerar oss i vilken samverkansgrupp. Det blir även en återkoppling kring vår verksamhetsplan och framför allt på de förslag och frågor som ni bidrog med under hösten.

Bifogat finner du även protokollet från vårt årsmöte.

### Sacorådets styrelse

Vårt lokala Sacoråd på Kretslopp och Vatten har en styrelse bestående av 9 personer från olika avdelningar i förvaltningen; Hanna Helin, Eveline Stolpe, Sofia Polo Ruiz de Arechavaleta, Maria Lidberg, Salwan Zaynal, Jonna Smålander, Bo von Bahr, Helena Boström, Christina Lidborg. Samtliga är förtroendevalda av sitt förbund. Just nu har vi representanter för Sveriges Ingenjörer, Naturvetarna och Akavia.

Vi är alla ideellt engagerade och får ingen ersättning för vårt fackliga engagemang. Vi har däremot rätt att bedriva det på arbetstid, men vi gör det utöver vårt dagliga arbete.

### Samverkansgrupper och nämnden

Samverkan regleras i lokalt samverkansavtal för Göteborgs stad, [Folder/Broschyr Göteborgs Stad](#) och [2052-Tillämpningsanvisning v 1, att publicera på Persoanlingången.pdf](#)

Grupperna består av arbetsgivare och fackliga representanter från Sacorådet, Vision och Kommunal. Frågor som hanteras är sådana som berör verksamheten och organisationen samt skyddskommitté.

Löneöversynen och individärenden hanteras dock av respektive förbunds kommunombud. Frågor och funderingar riktas i första hand till dem.

Vi sitter med i förvaltningens olika samverkansgrupper och i nämnden:

| Samverkansgrupp | Ordinarie                           | Ersättare                          |
|-----------------|-------------------------------------|------------------------------------|
| Nämnden         | Jonna Smålander                     | Helena Boström,<br>Bo von Bahr     |
| FSG             | Eveline Stolpe,<br>Hanna Helin      | Helena Boström,<br>Jonna Smålander |
| LSG PN          | Maria Lidberg,<br>Christina Lidborg | Jonna Smålander                    |
| LSG LN          | Eveline Stolpe                      | Sofia Polo                         |

|                                       |                                   |                   |
|---------------------------------------|-----------------------------------|-------------------|
| LSG UP                                | Hanna Helin,<br>Salwan Zaynal     | Sofia Polo        |
| LSG Avfall                            | Bo von Bahr,<br>Jonna Smålander   | Christina Lidborg |
| LSG Stöd (STR, KT,<br>EK, HR och VHS) | Eveline Stolpe,<br>Helena Boström | Maria Lidberg     |
| SSG HF (husfrågor)                    | Sofia Polo                        | Bo von Bahr       |
| FÖS (KoV & IoFF)                      | Sofia Polo                        | Bo von Bahr       |

FSG = förvaltningens samverkansgrupp

LSG = lokal samverkansgrupp

SSG HF = särskild samverkansgrupp husfrågor

FÖS = förvaltningsöverskridande samverkansgrupp

Protokollen från respektive grupper hittar du här [Samverkansprotokoll | Kretslopp och vatten - Startside](#)

## Skyddsorganisation

Huvudskyddsombud: Jonna Smålander

Skyddsombud LN: Eveline Stolpe

Skyddsombud PN: Maria Lidberg

Skyddsombud UP: Salwan Zaynal

Skyddsombud stödfunktioner: Helena Boström

Vi saknar för närvarande skyddsombud på avdelningarna KT och AV. **Hör gärna av dig om du är nyfiken på de rollerna!**

## Verksamhetsplanen 2026/2027

I verksamhetsplanen har vi sammanställt input från er medlemmar med våra egna tankar.

Frågor som vi redan har hunnit lyfta och fått svar på är:

- Driva frågan om hemvister på huvudkontoret.
  - Förvaltningsdirektören är öppen för att utreda. Drivs i SSG HF.
- Hur förändras / förändras inte, kontoret efter medarbetares anmälningar via APT/IA, tex ventilation?
  - SSG Hus hanterar dessa frågor. Exempel
    - Omsättning av mötesrumsteknik
    - Ommöblering av några arbetsrum
    - Ventilationsfrågor (se mer info om inomhusmiljö här: [Service- och felanmälan i lokaler och byggnader](#))
- Utredning som Falck gjorde om vårt aktivtetsbaserade kontor [2025-12-17 Bilaga 3 Rapport Kartläggning av störning i aktivitetsbaserat kontor](#)
  - Ett pilotprojekt gällande möblering ska upp för samverkan på nästa SSG HF.
- Har arbetsgivaren möjlighet att erbjuda fri laddning för elbilar?
  - Svar från SSG HF: Har inte varit uppe då arbetsgivaren i dagsläget inte kan erbjuda elbilsaddning mer än i en mycket begränsad omfattning (10 laddplatser). När vi inom ett par år förhoppningsvis kan erbjuda fler

möjligheten att ladda sitt privat fordon kan det bli aktuellt att diskutera frågan på stadennivå utifrån de principer som KF tagit beslut kring.

- Utvärdering av omorganisation UP
  - En enkät är utskickad av HR. Sammanställning, analys, presentation och återkoppling/arbete med inspelen återstår.
- Julfest och sommarfest på KoV
  - Svar från förvaltningsdirektören: Det som finns skrivet står i Kretslopp och vattens anvisning för representation och gåvor i Verksamhetshandboken. Julbord arrangeras centralt. Utrymme för ytterligare ett tillfälle finns. I år blir det familjedag. Avdelningarna kan själva styra över ”det andra” tillfället om inget ordnas centralt.
- Informationssäkerhetsrund
  - Sacorådet driver inte den frågan då den inte avser medlemsnytta så som skyddsrund och brandskyddsrund gör

Om ni har andra frågor eller vill komma i kontakt med oss är det bara att haffa oss i korridoren eller kontakta oss via vår mail: [sacoradet@kretsloppochvatten.goteborg.se](mailto:sacoradet@kretsloppochvatten.goteborg.se)

Medlemsbrev nummer 2 planeras inför semestrarna, nummer 3 under hösten och nummer 4 utgörs av årets verksamhetsberättelse vid årsmötet.

**Vi vill också passa på att välkomna er att delta i styrelsearbetet / vara skyddsombud!**